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ROMÂNIA  

JUDEŢUL ALBA 

MUNICIPIUL SEBEŞ  

CONSILIUL LOCAL  

Nr. 226/30.03.2023          

 

 

PROCES  -  VERBAL 

 

 

           Încheiat  azi 23.03.2023,  ora 12,00  cu ocazia şedinţei extraordinare, cu convocare de îndată a 

Consiliului Local al Municipiului Sebeş , jud. Alba . 

           Dl.Luca N- prin dispoziția Primarului Municipiului Sebeș nr.197/23.03.2023 se convoacă 

Consiliul Local al Municipiului Sebeș în ședință  extraordinară cu convocare de îndată  astăzi ora 

12,00 în conformitate cu art. 137 alin (1) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul Administrativ cu 

modificările și completările ulterioare, pe aplicația Zoom. 

           Dna Vlad– face prezența domnilor consilieri. Răspund prezent un număr de 15 consilieri din 

totalul de 19, lipsesc domnii consilieri: Bogdan D,Popiuc M, Radu C și Săliștean R. Ședința se poate 

desfășura în condiții de legalitate. 

           Dna Vlad- supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare, cu convocare de îndată din 

data de 17.03.2023- se aprobă în unanimitate- 15 voturi pentru. 

           Dl.Luca N– pe ordinea de zi avem 1 proiect de hotărâre. 

           Dl.Luca N- dă citire ordinii de zi a ședinței de consiliu de îndată. 

 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special pentru aprobarea 

modificării tarifelor pentru serviciile prestate de asocierea RER VEST SA/RETIM 

ECOLOGIC SERVICE SA în baza Contractului de delegare prin concesiune a gestiunii 

activităților de colectare și transport a deșeurilor în Zona 2 Lot 2 Tărtăria cu nr. 223/ 

27.12.2018. 

 

Inițiatorul proiectului: Primarul Municipiului Sebeș, Dorin Nistor 

Transmis spre avizare Comisiei de studii prognoze economico-sociale, buget, finanțe și 

Comisiei pentru agricultură, silvicultură, protecție mediu, monumente naturale și turism.                        

Dl.Luca N- supune la vot ordinea de zi- se aprobă în unanimitate. 

 

 

ORDINE DE ZI 

 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special pentru aprobarea 

modificării tarifelor pentru serviciile prestate de asocierea RER VEST SA/RETIM 

ECOLOGIC SERVICE SA în baza Contractului de delegare prin concesiune a gestiunii 

activităților de colectare și transport a deșeurilor în Zona 2 Lot 2 Tărtăria cu nr. 223/ 

27.12.2018. 

Dl.Luca- din câte observ avem o creștere a tarifelor și creșterea se bazează pe indicele de 

inflație. Dacă vorbim de indicele de inflație undeva în anul 2022 vorbim de un indice de 

13,8%, un indice destul de mare, dacă ne raportăm la 2017-2021 unde era între 1,3 și 5,1- 

5,2%, eu aș întreba pe cei de la RER  VEST salariile celor din companie au crescut cu 13,8% 

sau în 2023 le-a făcut o creștere salarială?Mi-e teamă că nu.De altfel aș dori totuși să ne uităm 

și peste termenii contractuali, sunt de acord să mărim anumite prețuri, mai ales când vorbim 

de indici de inflație pentru că așa este și normal, dar facem aceste măriri în baza unor termene 
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contractuale care sunt și respectate.Vă dau un exemplu: colectarea selectivă, eu degeaba fac 

colectare selectivă la mine acasă și am 4 ghene de gunoi și când vine vehiculul și ridică 

containerul cel mare de gunoi, ridică toată această colectarea selectivă pe care încerc eu să o 

fac.Într-un singur vehicul se adună totul.Dacă e să ne mai uităm și ceea ce se întâmplă prin 

zona marilor cartiere unde avem acele containere de 1000 de litri, după ce acestea sunt golite 

în continuare oamenii se plâng mai ales că în preajma acestor containere mirosul este destul 

de deranjant. În contract nu e stipulată o spălare cel puțin o dată de 2 ori pe lună a acestor 

containere? Aceste spălări se  fac sau nu se fac?Atâta timp cât avem anumite probleme vizavi 

de respectarea contractului, nu știu de ce noi ar trebui astăzi să fim de acord cu aceste creșteri 

de prețuri chiar și creștere de natură inflaționistă. 

Dl.Primar- aici vorbim de un argument la un tarif prezentat cu creșteri la combustibil, cu ceea 

ce înseamnă costuri cu energia, cheltuieli cu munca vie, tot ce înseamnă redevențe, creșteri de 

prețuri la toate consumabilele, discutăm de o creștere de tarif, nu discutăm de contract.În ceea 

ce privește clauzele din contract indiscutabil că există foarte multe lucruri de spus dacă 

analizați un pic contractul ceea ce înseamnă colectare selectivă, colectare selectivă înseamnă 

întradevăr să se facă prin acele containere, populația nu respectă sub nici o formă colectarea 

la ceea ce înseamnă locurile comune în ghenele îngropate.În ceea ce privește locuințele există 

zile de ridicare a gunoaielor sortate și a gunoaielor menajere. Contractul inițial nu prevedea 

sub nici o formă nici măcar ridicarea acestor gunoaie de la proprietățile cetățenilor. Este o 

chestiune care am mai discutat-o, contractul inițial era ca la fiecare intersecție de stradă să 

punem tomberoane pe culori.Din păcate comportamentul concetățenilor noștri nu este cel care 

ar trebui să fie, încă avem foarte mulți care duc gunoaiele în altă parte decât locul adecvat, 

asta ține de o altă problemă. Astăzi discutăm de tarife, creșterile sunt undeva la 10,3 %, 

prețurile le aveți în anexă.Există obligativitatea și se spală ghenele, indiscutabil că serviciul 

de salubritate trebuie îmbunătățit, tarifele trebuie aplicate un pic diferit din punct de vedere al 

legislației, atunci când a început licitația legislația era alta între timp legislația s-a 

schimbat.Până la urmă salubristul ne-a solicitat o majorare de tarif, este o documentație veche 

pentru că a fost depusă înainte de salariul de acum, acum mergem pe legislația de la data 

depunerii cererii. 

                      Comisia economică- aviz favorabil 

                      Comisia de agricultură- aviz favorabil 

Dl.Luca N- supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi: 

           -11 voturi pentru-Albu,Alisie,Bogdan G,Lorintz,Lupu, Marcu,Popa,Radu A, Rodean,  

Stoica,Șerbănescu 

- 1 abținere-Luca 

- 3 voturi contra – Blaga,Bogdan A, Salău 

- neparticipare la vot- 

Dna Vlad- arată că s-a aprobat proiectul de hotărâre și s-a adoptat HCL nr.  64/2023.    

Dl.Luca N - declară lucrările ședinței încheiate și mulțumește domnilor consilieri pentru 

participare.  

Epuizându-se  ordinea de zi, şedinţa  ia sfârşit, drept pentru care s-a  întocmit prezentul proces 

– verbal în forma prezentată. 

 

Sebeș la  23.03.2023 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                          SECRETAR GENERAL Municipiul Sebeș 

Consilier local, Luca Nicolae                  VLAD CRISTINA ELENA 


